
HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

 

 

ZAPISNIK 
 

S Izvanredne izborne sjednice Skupštine Hrvatskog pikado saveza održane 26. kolovoza 2023. godine 

s početkom u 12:00 sati u Hrvatskom pikado centru u zagrebačkoj Dubravi, Avenija Dubrava 238. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HPS-a Tihomir Mamić. 

 

Nakon pozdrava nazočnim članovima Skupštine predsjednik je predložio sastav Komisije za 

verifikaciju mandata. 

Članovi Skupštine su jednoglasno izabrali predloženu komisiju za verifikaciju mandata i to: 

 

- Senad Omerčić, predsjednik 

- Igor Knežević, član 

- Neven Bižić, član 

 

Nakon što su izvršili uvid u vjerodajnice i ostalu priloženu potrebnu dokumentaciju, predsjednik 

Komisije za verifikaciju mandata Senad Omerčić je pročitao izvješće komisije i ustvrdio sljedeće: 

 

- na sjednici je od ukupno 29 članova skupštine s pravom glasa nazočno 27 članova s pravom glasa, 

- u skladu sa odredbom članka 35. stavak 1. Statuta HPS-a prisustvuje dovoljan broj članova s pravom 

glasa za donošenje pravovaljanih odluka 

 

- šest saveza poslali su sedam zamjenskih predstavnika koji će na ovoj sjednici Skupštine zastupati 

svoje saveze: 

- Hrvoje Hajnić, predstavnik PS Grada Zagreba umjesto Kemala Horozovića, 

- Miroslav Grubeša, predstavnik PS Grada Zagreba umjesto Borisa Krčmara, 

- Luka Sukobljević, predstavnik PS Karlovačke županije umjesto Renata Palajse, 

- Elvir Hajdaraj, predstavnik PS Primorsko-goranske županije, umjesto Perice Kolundžića, 

- Filip Lagator, predstavnik PS Dubrovačko-neretvanske županije, umjesto Ivice Kežića, 

- Robert Franjić, predstavnik PS Vukovarsko-srijemske županije, umjesto Dražena Lukića, 

- Ljubomir Koren, predstavnik Pikado saveza varaždinske regije, umjesto Miloša Kefelje, 

 

Predstavnik Pikado saveza Grada Zagreba Hrvoje Hajnić priložio je vjerodajnicu iz koje je vidljivo da 

je dobio punomoć za zastupanje PSGZ-a do kraja mandatnog razdoblja 2020-2024, dok su ostali 

delegati ovlašteni za zastupanje samo na ovoj sjednici. 

 

Nazočni članovi s pravom glasa: 

 

1. Tihomir Mamić, predsjednik HPS-a, 

2. Damir Zrinšćak, zastupnik PS Primorsko-goranske županije, 

3. Elvir Hajdaraj, zastupnik PS Primorsko-goranske županije, 

4. Eduard Akrap, zastupnik PS Splitsko-dalmatinske županije, 

5. Slavko Brzić, zastupnik PS Splitsko-dalmatinske županije, 

6. Predrag Penić, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

7. Vedran Komar, zastupnik PS Zagrebačke županije, 

8. Luka Sukobljević , zastupnik PS Karlovačke županije, 

9. Neven Bižić, zastupnik PS Karlovačke županije, 

10. Igor Knežević, zastupnik PS Brodsko-posavske županije, 

11. Tomislav Vidović, zastupnik PS Brodsko-posavske županije, 

12. Goran Diklić, zastupnik Istarskog pikado saveza, 

13. Mladen Flego, zastupnik Istarskog pikado saveza, 

14. Hrvoje Hajnić, zastupnik PS Grada Zagreba, 

15. Miroslav Grubeša, zastupnik PS Grada Zagreba, 

16. Slobodan Lončar, zastupnik PS Koprivničko-Križevačke županije, 



17. Stjepan Kolar, zastupnik PS Krapinsko-Zagorske županije, 

18. Milenko Perić, zastupnik PS Dubrovačko-neretvanske županije, 

19. Filip Lagator, zastupnik PS Dubrovačko-neretvanske županije 

20. Ante Pešić, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

21. Ivan Močić, zastupnik PS Šibensko-Kninske županije, 

22. Zvonko Antunović, zastupnik PS Vukovarsko-srijemske županije, 

23.  Robert Franjić, zastupnik PS Vukovarsko-srijemske županije, 

24. Stanislav Polovina, zastupnik ZPK Sisačko-moslavačke županije, 

25. Senad Omerčić, zastupnik ZPK Sisačko-moslavačke županije, 

26. Mario Perkušić, zastupnik PS Varaždinske regije 

27. Ljubomir Koren, zastupnik PS Varaždinske regije 

 

Ostali nazočni: 

1. Tonči Restović,  

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili izvješće o verifikaciji mandata. 

 

Potom je predsjednik saveza Tihomir Mamić predložio da se za zapisničara izabere Zvonko Antunović 

a za ovjerovitelje zapisnika Luka Sukobljević i Vedran Komar. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili navedeni prijedlog. 

 

Nakon toga predsjednik je otvorio raspravu o predloženom dnevnom redu kojeg su članovi Skupštine 

dobili u sklopu poziva za sjednicu Skupštine. 

Nije bilo rasprave o predloženom dnevnom redu pa je predsjednik stavio na glasovanje slijedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s Redovne sjednice Skupštine HPS-a održane 11. prosinca 2022. 

godine. 

2. Podnošenje financijskog izvješća za period od 1. 7. do 31. 12. 2022. godine i 1. 1. do 26. 8.  

2023. godine 

3. Izbor Radnog predsjedništva za provedbu izborne procedure 

4. Izbor predsjednika HPS-a  

5. Razno 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili predloženi Dnevni red. 

 

AD 1.) Usvajanje zapisnika s Redovne sjednice Skupštine HPS-a održane 11. prosinca 2022. 

godine 

 

Predsjednik Tihomir Mamić je naglasio da su svi delegati zaprimili navedeni zapisnik u materijalima 

za ovu sjednicu, pročitao predmetni zapisnik i stavio ga na raspravu. 

Nije bilo rasprave po navedenom zapisniku pa se pristupilo glasovanju. 

 

Članovi Skupštine su većinom glasova i to: 25 ZA i 2 SUZDRŽANA, usvojili zapisnik s Redovne 

sjednice Skupštine HPS-a od 11. prosinca 2022. godine. 

 

AD 2.) Financijsko izvješće za period od 1. 7. do 31. 12. 2022. godine i 1. 1. do 26. 8. 2023. godine 

 

Predsjednik HPS-a je zamolio predsjednika Nadzornog odbora  Maria Perkušića da podnese izvješće 

Nadzornog odbora o financijskom stanju saveza i očitovanje o izvješću kojeg je tajnik saveza priložio.  

Predsjednik Nadzornog odbora je izvijestio Skupštinu da su članovi NO pregledali financijska 

izvješća, izvršili uvid u financijsku dokumentaciju te su zaključili kako se financijama saveza upravlja 

zakonito, transparentno i da je sve potkrijepljeno odgovarajućom dokumentacijom. 

Stoga je predložio Skupštini usvajanje financijskog izvješća za period 1.7. do 31. 12. 2022. godine i 

izvješća za period 1. 1. do 26. 8. 2023. godine. 



Nakon izvješća predsjednika Nadzornog odbora tajnik saveza Damir Zrinšćak detaljno je obrazložio 

financijska izvješća sa svim prihodima i rashodima te trenutnim stanjem na računu i u blagajni saveza. 

Napomenuo je da je na računu saveza više od 25.000,00 eura te u blagajni nešto više od 1.500,00 eura. 

Nakon što rasprave nije bilo predsjednik ja dao ovu točku dnevnog reda na glasovanje. 

 

Članovi Skupštine su većinom glasova i to: 25 ZA i 2 SUZDRŽANA, usvojili financijsko izvješće. 

 

 

AD 3.) Izbor Radnog predsjedništva za provedbu izborne procedure 

 

Predsjednik je predložio sljedeći sastav Radnog predsjedništva za provedbu izborne procedure: 

- Predrag Penić, predsjednik 

- Goran Diklić, član 

- Ante Pešić, član 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili prijedlog Radnog predsjedništva za provedbu izborne 

procedure. 

 

AD 4.) Izbor predsjednika HPS-a 

Prije samog izbora novog predsjednika HPS-a Skupštini se još jednom obratio Tihomir Mamić, 

dosadašnji predsjednik. Obrazložio je razloge svoje ostavke na mjesto predsjednika, zahvalio se svim 

suradnicima u proteklih sedam godina te ukratko izložio izvješće o radu HPS-a u njegovom mandatu. 

Kao najvažnija postignuća istaknuo je financijsku stabilnost saveza obzirom na naslijeđeni dug od 

preko 200.000,00 kuna, članstvo u WDF-u, punopravno članstvo u HOO-u, kupovinu aparata koji su 

sada vlasništvo HPS-a, kontinuirani rast članstva i transparentnost rada saveza. 

Potom je zatražio od Skupštine da prihvati njegovu ostavku i razriješi ga dužnosti predsjednika. 

 

Predsjednik Radnog predsjedništva Predrag Penić je predložio da se dosadašnji predsjednik Tihomir 

Mamić razriješi dužnosti predsjednika HPS-a i da se na taj način omogući kandidatura svima koji su 

zainteresirani za dužnost predsjednika HPS-a. 

 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili prijedlog predsjednika Radnog predsjedništva i razriješili 

Tihomira Mamića dužnosti predsjednika HPS-a. 

 

Potom je predsjednik Radnog predsjedništva otvorio nominacije za mjesto predsjednika HPS-a. Nakon 

uvida u pristigle nominacije zaključeno je da su pristigle dvije pravovaljane kandidature i to ona od 

Pikado saveza Brodsko-posavske županije koji je nominirao Ivana Močića za predsjednika HPS-a i od 

Pikado saveza Zagrebačke županije koji  je nominirao Tončija Restovića za predsjednika HPS-a. 

 

Svakom kandidatu je omogućeno izlaganje  programa pred delegatima. Prvi je svoj program iznio 

Tonči Restović a nakon njega Ivan Močić.  

 

Tonči Restović je pozdravio delegate te nakon svog osobnog i profesionalnog predstavljanja iznio svoj 

program u 5 glavnih točaka: 

- poseban naglasak stavio je na osnivanje nacionalne ekipne lige čije bi troškove u cijelosti 

snosio HPS,  

- osnivanje udruge igrača po uzoru na druge sportove čime bi se ostvario veći utjecaj igrača na 

rad i odluke saveza,  

- bolje korištenje EU fondova za pojedine projekte, kao što su turniri WDF-a, organiziranje 

pikado kampova, razvoj juniorskih kapaciteta itd.,  

- osnaživanje pozicije HPS-a u krovnim organizacijama-HOO, WDF, EDU itd., te  

- privlačenje medija i sponzora, otvaranje HPS-a prema institucijama i bolje pozicioniranje 

samih  pikado klubova. 

 

 

 



Ivan Močić je također pozdravio sve delegate i predstavio svoj program u deset točaka, naglasivši 

kako se ovaj program ponajviše odnosi na nadolazeću sezonu 2023/2024. jer je još toliko vremena 

ostalo do isteka važećeg mandata., ali i na buduće djelovanje HPS-a. 

Najvažnije značajke programa Ivana Močića su: 

- bolje i uspješnije vođenje mastersa HPS-a, naglasivši kako bi sve kotizacije od turnira trebale 

ulaziti u nagradni fond, proširenje nagradnog fonda do 5. mjesta te rasterećenje natjecateljskog 

kalendara kad su državna ekipna natjecanja u pitanju; 

- korekcije za pojedinačno prvenstvo Hrvatske u elektroničkom pikadu, gdje bi kriterij za 

plasman umjesto dosadašnje masters liste bilo i županijsko prvenstvo, na način da se i 

županijski prvaci plasiraju na završnicu pojedinačnog prvenstva. Također bi proširio i format 

samog natjecanja, sa dosadašnjih 24 na 32 natjecatelja; 

- za razvoj klasičnog pikada u Hrvatskoj ima jako puno prostora, svi dosadašnji pokušaji nisu 

urodili plodom, stoga predlaže određene izmjene u smislu da se više potiče razvoj klasičnog 

pikada u županijskim savezima a tek poslije kad malo zaživi preći na državnu razinu; 

- promocija i popularizacija pikada putem društvenih mreža i medija, gdje se uz minimalne 

troškove može napraviti puno; 

- promocija pikada u krajevima gdje je slabije zastupljen podrazumijeva ostvarivanje kontakata 

kako bi se animiralo potencijalne nove igrače za aktivno uključivanje u HPS i osnivanje novih 

županijskih saveza; 

- prijenos turnira uživo, eventualna nabavka opreme za snimanje ukoliko financijska situacija 

dopušta; 

- bolji uvjeti za reprezentativce u smislu bolje organizacije putovanja, bolja oprema i jasniji 

kriteriji za izbor reprezentativaca; 

- više ulaganja u razvoj mladih talenata i poticanje juniorskih natjecanja na županijskoj razini je 

jedna od najbitnijih točaka ovog programa jer bez ulaganja u mlade sigurno nema napretka; 

- ažurnije vođenje službenih stranica saveza sa puno više informacija; 

- dovođenje sponzora u HPS je prioritet i svakako značajno utječe na budućnost pikada u 

Hrvatskoj; moguće je samo sa pravom prezentacijom cijele priče, popularizacijom putem 

medija i društvenih mreža te programom koji bi privukao televiziju a samim time i veće 

sponzore. 

 

Nakon iznošenja programa rada HPS-a otvorena je rasprava. U raspravu se uključio Eduard Akrap, 

tražeći da oba kandidata objave svoj tim ljudi s kojima planiraju surađivati. Kandidati su odbili 

objaviti svoje timove prije provođenja glasovanja kako ih ne bi dovodili u neugodnu situaciju ukoliko 

ne budu izabrani. 

Predsjednik Radnog predsjedništva je potom predložio tajno glasovanje, što je Skupština odbila te je 

odlučeno da će glasovanje biti javno kako je propisano Statutom HPS-a.  

Nakon provedenog glasovanja konstatirano je da je Tonči Restović dobio 8 glasova a Ivan Močić 18, 

te je većinom glasova za novog predsjednika Hrvatskog pikado saveza izabran Ivan Močić. 

 

Članovi Skupštine su sa 18 glasova ZA izabrali gospodina Ivana Močića za predsjednika HPS-a, koji 

je nakon toga nastavio vođenje sjednice. 

 

Novi predsjednik HPS-a gospodin Ivan Močić se zahvalio na ukazanom povjerenju, obećao ozbiljan 

rad, bolje povezivanje županijskih saveza i podizanje pikada u Hrvatskoj na višu razinu. 

Smatra kako je godinu dana dovoljno vremena da se puno stvari popravi u radu HPS-a kako bi se 

općenito pikado u Hrvatskoj podigao na jednu višu razinu ali s druge strane i malo za neke 

dugoročnije projekte za koje se nada da će dobiti priliku i u  novom punom mandatu. 



Potom je predložio da se razriješe dužnosti svi dosadašnji članovi radnih tijela HPS-a, 

odnosno da se formiraju nova radna tijela i na funkcije postave novi ljudi. 

 

Najprije je predložio razrješenja svih članova Izvršnog odbora. 

 
Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili prijedlog Predsjednika saveza da se svi članovi IO razriješe 

dužnosti. 

U novi izvršni odbor predsjednik je predložio sljedeće kandidate: 

- Filip Lagator 

- Hrvoje Hajnić 

- Igor Knežević i 

- Senad Omerčić 

Predsjednik je predložio da se pristupi glasovanju o članovima IO a sukladno odredbama važećeg 

Statuta HPS-a. 

Članovi Skupštine su sa 20 glasova ZA i 6 SUZDRŽANIH usvojili odluku da se za člana Izvršnog 

odbora izabere Filip Lagator. 

Članovi Skupštine su sa 22 glasa ZA, 1 PROTIV i 3 SUZDRŽANA usvojili odluku da se za člana 

Izvršnog odbora izabere Hrvoje Hajnić. 

Članovi Skupštine su sa 23 glasa ZA, i 3 SUZDRŽANA usvojili odluku da se za člana Izvršnog odbora 

izabere Igor Knežević. 

Članovi Skupštine su sa 21 glas ZA, i 5 SUZDRŽANIH usvojili odluku da se za člana Izvršnog odbora 

izabere Senad Omerčić. 

Predsjednik je zatim predložio da se za dopredsjednika HPS-a izabere Hrvoje Hajnić. 

Članovi Skupštine su sa 25 glasova ZA i 1 PROTIV usvojili odluku da se za dopredsjednika HPS-a 

izabere Hrvoje Hajnić. 

Predsjednik je predložio da se za tajnika HPS-a izabere Filip Lagator. 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili odluku da se za tajnika HPS-a izabere Filip Lagator. 

Predsjednik je predložio da se dužnosti razriješe svi članovi Nadzornog odbora HPS-a. 

Članovi Skupštine su sa 24 glasa ZA, i 2 SUZDRŽANA usvojili odluku da se razriješe dužnosti svi 

članovi Nadzornog odbora HPS-a. 

Predsjednik je predložio da se za nove članove Nadzornog odbora izberu Mario Perkušić kao 

predsjednik, te Goran Diklić i Stanislav Polovina kao članovi. 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili odluku da se za članove Nadzornog odbora izaberu Mario 

Perkušić kao predsjednik te Goran Diklić i Stanislav Polovina kao članovi. 

Predsjednik je predložio da se razriješe dužnosti svi članovi Stegovno-natjecateljske komisije HPS-a. 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili odluku da se razriješe dužnosti svi članovi Stegovno-

natjecateljske komisije HPS-a. 



Predsjednik je predložio da se za nove članove Stegovno-natjecateljske komisije izaberu Ante Pešić 

kao predsjednik te Stjepan Kolar i Slobodan Lončar kao članovi. 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili odluku da se za članove Stegovno-natjecateljske komisije 

izaberu Ante Pešić kao predsjednik te Stjepan Kolar i Slobodan Lončar kao članovi. 

Predsjednik je predložio da se dužnosti razriješi likvidator HPS-a Damir Zrinšćak. 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili odluku da se Damir Zrinšćak razriješi dužnosti likvidatora 

HPS-a 

Predsjednik je predložio da se za novog likvidatora HPS-a izabere Tomislav Vidović. 

Članovi Skupštine su jednoglasno usvojili odluku da se Tomislav Vidović izabere za likvidatora HPS-

a. 

AD 11.) Razno 

 

Prije ove točke delegati Stanislav Polovina i Senad Omerčić su zbog poslovnih obveza napustili 

Skupštinu tako da je ostalo 24 delegata s pravom glasa. 

Eduard Akrap je predložio da se izvrši korekcija u sustavu natjecanja po ligama na način da sve lige 

igraju 501 double out s tim da i dalje ostane ista kategorizacija igrača.  

Predsjednik je stavio prijedlog na glasovanje te je po provedenom glasovanju utvrđeno da je 11 

delegata glasovalo ZA, 2 SUZDRŽANA i 11 delegata PROTIV ovog prijedloga. 

Predsjednik je potom iznio svoj prijedlog po kojemu bi 1. i 2. liga igrale 501 DO dok bi 3. liga igrala 

501 MO. 

Nakon provedenog glasovanja utvrđeno je da je Skupština jednoglasno usvojila prijedlog da 1. i 2. 

liga igraju 501 DO a 3. liga 501 MO. 

Predsjednik HPS-a Ivan Močić je utvrdio da su iscrpljene  sve točke Dnevnog reda te je zaključio 

sjednicu u 15:30 sati 

 

 

 

 

___________________       ___________________ 

      Zvonko Antunović               Ivan Močić 

         zapisničar                predsjednik 

 

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

1.Luka Sukobljević _____________________ 

 

2. Vedran Komar _____________________ 


